
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 16.12.2024 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: OR.III.0002.9.2024 

 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

 

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1) Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 04.12.2024 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej w Sulechowie i 

Burmistrza Gminy Sulechów z policją, dyrektorami jednostek oświatowych, przedstawicielami 

Gminnej Komisji ds. rozwiązywania problemów alkoholowych i Ośrodka Pomocy Społecznej 

w sprawie bezpieczeństwa w Gminie Sulechów. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Miłosz 

Brodzikowski, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Izabela Wojewoda oraz radni Pan 

Piotr Miszkiewicz, Pan Przemysław Pokład, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan 

Romuald Modrzyk, Pan Jerzy Rozynek, Pan Piotr Czuba, Pan Arkadiusz Sowiński, Pan Jacek 

Światły.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

2. W dniu 04.12.2024 roku w sulechowskim ratuszu odbyło się spotkanie Burmistrza 

Sulechowa i przewodniczącego Rady Miejskiej z nowo wybranymi sołtysami Gminy 

Sulechów. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski oraz radny Piotr Bodnar.  

3. W dniu 04.12.2024 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej z Burmistrzem 

Sulechowa w sprawie budżetu Gminy Sulechów na 2025 rok. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Izabela 

Wojewoda oraz radni Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Przemysław Pokład, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Romuald Modrzyk, Pani Ewa Gromiec, Pan Piotr Czuba, Pan 

Jacek Światły, pan Piotr Czuba, Pan Piotr Bodnar, Pan Michał Pilarz, Pan Artur Lepka, Pan 

Bernard Kamiński, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Roman Wilczyński.  

4. W dniu 05.12.2024 roku odbyła się w Sulechowskim Domu Kultury Gala Wolontariatu, 

podczas której uhonorowano osoby i organizacje za ich bezinteresowną pomoc na rzecz naszej 

społeczności. W gali Radę Miejską reprezentował I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Miłosz Brodzikowski. 

5. W dniu 06.12.2024 roku delegacja z gminy Sulechów udała się do partnerskiego miasta 

Fürstenwalde, aby wspólnie świętować 10-lecie Partnerstwa Sulechowa i Fürstenwalde. W 

uroczystościach Radę Miejską reprezentował I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Miłosz Brodzikowski. 

6. W dniu 07.12.2024 roku w hali sportowej Szkoły Podstawowej nr 1 im. gen. Józefa Bema 

odbył się Turniej Mikołajkowy w Akrobatyce. W wydarzeniu Radę Miejską reprezentowali I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Izabela Wojewoda oraz radni Pani Karolina Szarłata, pan Romuald Modrzyk, 

Pani Ewa Gromiec.  

7. W dniu 11.12.2024 roku w sali widowiskowej dawnego zboru odbył się Jubileusz Złotych 

Godów. W jubileuszu Radę Miejską reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

8. W dniu 13.12.2024 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski oraz radni Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Bodnar, Pan 

Wiesław Kołakowski. 

9. W dniu 13.12.2024 roku przed pomnikiem Chwały Oręża Polskiego odbyły się uroczystości 

z okazji 43. rocznicy wprowadzenia stanu wojennego w Polsce. W uroczystościach Radę 

Miejską reprezentowali I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski oraz 

radny Piotr Miszkiewicz. 

10. Jednocześnie informuję, że w każdy piątek w godzinach 13:00 - 14:00 w Biurze Rady po 

uprzednim zawiadomieniu mieszkańców odbywają się dyżury Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

W okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Wniosek mieszkańców w sprawie remontu ulicy Żeromskiego w Sulechowie. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym. Dyskusja na ten temat odbyła się w czasie posiedzenia komisji 

10 grudnia 2024 r. 

2. Pismo będące odpowiedzią na rezygnację przez Gminę Sulechów z zakupu działki w 

sołectwie Obłotne. Pismo przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. Wniosek sołectwa Brzezie k. Sulechowa w sprawie udostępnienia na rzecz sołectwa działki. 

Wniosek przekazałem Państwu Radnym. Dyskusja na ten temat odbyła się w czasie posiedzenia 

komisji 10 grudnia 2024 r. 

4. Wniosek dyrekcji oraz rady rodziców SP2 w Sulechowie w sprawie budowy sygnalizacji 

świetlnej. Wniosek przekazałem Państwu Radnym. Dyskusja na ten temat odbyła się w czasie 

posiedzenia komisji 10 grudnia 2024 r. 

5. Odpowiedzi na wnioski Radnego Piotra Czuby. Odpowiedzi przekazałem Państwu Radnym 

do wiadomości. 

6. Wniosek w sprawie budowy oświetlania ulicznego w miejscowości Nowy Świat. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym. Dyskusja na ten temat odbyła się w czasie posiedzenia komisji 

10 grudnia 2024 r. 

7. Wniosek w sprawie podjęcia negocjacji z PKP PLK w sprawie przejęcia linii kolejowej. 

Wniosek przekazałem Państwu Radnym. Dyskusja na ten temat odbyła się w czasie posiedzenia 

komisji 10 grudnia 2024 r. 

8. Wyrok WSA w sprawie uchwały XXXIX/363/2006. Wyrok przekazałem Państwu Radnym 

do wiadomości. 

9. Wniosek Klubu Radnych Dla Sulechowa w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu przyznawania 

dodatków dla nauczycieli. Stosowny projekt wprowadziłem do porządku sesji w dniu 17 

grudnia 2024 r. 

10. Wniosek klubu sportowego GRANDA. Wniosek przekazałem Państwu Radnym. 

Dyskusja na ten temat odbyła się w czasie posiedzenia komisji 10 grudnia 2024 r. 

11. Wniosek mieszkańców osiedla Piastów w Sulechowie w sprawie budowy infrastruktury. 

Wniosek przekazałem Państwu Radnym. Dyskusja na ten temat odbyła się w czasie posiedzenia 

komisji 10 grudnia 2024 r. 

12. Informacja o przekształceniu SP ZOZ w Sulechowie w spółkę. Informację przekazałem 

Państwu Radnym. 

13. Skarga Pana dyrektora SP1. Skargę przekazałem Państwu Radnym a także Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

14. Odpowiedź na zapytanie Radnego Wiesława Kołakowskiego w sprawie ulg dla 

posiadaczy Sulechowskiej Karty 3+. Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym. 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


